
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DEL
DISTRICTE MARÍTIM EL DIA 4 DE JUNY DE 2018.

NÚM. i Classe de Sessió: 5/2018. (ordinària). 

Dia i hora: 4/6/2018 a les 19,30 hs.

ASISTENTS:

     President

SR RAFAEL SIMO SANCHO     Grup Municipal PSPV-PSOE

Representantes Grupos Políticos Municipales. 

SRA EVA FORES CASTELL     Grup Polític Municipal CSeM

Representants de associacions de veïns. 

SRA TICA PALAU CAMPOS AA.VV. El Faro

SR JOSE CARLOS MAS AA.VV. Meridiano

SR CLIMENTE MIRO PONS AA.VV. El Pinar

     Representants d'associacions sectorials

      SRA ANTONIA MIRALLES CUMBA         A.C. Unió Musical de Grau

      SECRETARIA

SRA MARTA MULET VILAR

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA: SRA ALICIA BRANCAL MAS (Compromís), SRA DÑA ALBA BELTRAN
MIR (AMPA CEIP «LA MARINA»), SRA CRISTINA GABARDA ORTIN (CIUDADANOS), SR LUIS CARLOS
SOSA LUNA (PP) y  SR. LORENZO CUMBA DE LA ROSA (COMPROMIS)

NO ASSISTIXEN: SR. ANDRES CARRILLO VALLS (GRUP SCOUT)

     

Orden del día. 

1er.- Aprovació, si és procedent, de l'acta de la sessió corresponent a la sessió ordinària
del Consell de Districte Marítim celebrada el dia 7 de maig de 2018.

2n.- Sant Pere 2018.
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3er.- Projectes Pça. Josefina López i Parc Panderola

4t.- Informació sobre el problema d'olors generats empreses Polígon del Serrallo.

5é.- Precs i preguntes

En la sala de reunions de la Tinència d'Alcaldia del Districte Marítim, sent les 19
hores  i  30  minuts  del  dia  4  de  juny  de  2018,  sota  la  presidència  de  l'Il·lm.  Sr.  Tinent
d'Alcaldia, Rafael Simó Sancho, es reunixen els senyors i senyores dalt assenyalats a fi de
celebrar  sessió  ordinària  de  la  Junta  Municipal  del  Districte  Marítim,  amb  la  meua
assistència com a Secretària Delegada de la Junta per Decret d'Alcaldia de data 1 de juny
de 2018 per a donar fe de l'acte.

Comprovat  el  “quòrum” d'assistència,  per  la  Presidència  es  procedix  a  iniciar  la
sessió passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia. 

1.- Aprovació, si és procedent, de l'acta de la sessió corresponent a la sessió
ordinària del Consell de Districte Marítim celebrada el dia 7 de maig de 2018.

S'assenyala que la sol·licitud  d'informarción sobre la colònia felina ubicada en l'Av
del Mar va ser formulada per la Sra. Palau i no per la Sra. Forés. S'insistix en la necessitat
de controlar la població de rosegadors d'esta zona i en altres.

No  plantejant-se  més  objeccions,  l'acta  resulta  aprovada  per  unanimitat  dels
presents. 

 2.- Sant Pere 2018.

  El Sr. Simó entrega als presents la documentació que conté la programació de les
Festes de Sant Pere 2018. Agraïx a l'Associació de Veïns El Faro l'organització de “la Gran
Festa dels 60’s, 70’s i80’s”.

Es detecta que en el programa facilitat apareixen dades incorrectes, s'assenyala que
es procedirà a la seua correcció.

El  Sr.  Simó destaca  les  activitats  organitzades  per  a  menors  i  la  col·locació  de
l'escenari enfront del Casino, per considerar esta la ubicació idònia. Indica que s'intenta
centralitzar  l'organització  d'activitats  en una mateixa zona.   La Sra.  Miralles planteja  la
dificultat d'organitzar actes que satisfacen a tots els col·lectius.

En este moment s'incorpora D. Cesari Català, en representació del grup impulsor del
projecte “Castelló, ciutat amigable amb les persones majors”,que explica les raons de la
creació  per  l'OMS de  la  Xarxa  de  Ciutats  Amigables  amb  les  Persones  Majors,  i  els
objectius  de  la  dita  xarxa.  Havent-se  aprovat  un  pla  d'acció  per  a  la  millora  de  les
condicions d'amigabilidad de Castelló, se sol·licita la col·laboració de la Junta de Districte
en la valoració del funcionament i el nombre de  neteges públiques, la selecció d'espais
d'este districte per a la col·locació d'elements de fusta i ràfia que generen zones d'ombra,
els llocs idonis per a la col·locació de bancs i fonts, i el disseny de rutes de passeig.
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Respecte d'això, el Sr. Simó indica que es preveu l'habilitació d'una neteja en cada
plaça que s'adeqüe o rehabilite. La Sra. Miralles assenyala que l'ús de les neteges ubicats
en la Plaça del Mar resulta complicat perquè es fa necessari sol·licitar les claus en un dels
bars de la zona. El Sr. Simó contesta que es realitzaran consultes sobre este assumpte a
l'Autoritat Portuària a fi de millorar el sistema de gestió d'estes neteges. 

La Sra. Miralles demanda la instal·lació de fonts en l'Avinguda del Mar i en la Ronda
Este. 

3.- Projectes Pça. Josefina López i Parc Panderola

El  Sr. Simó, en relació amb el Parc Panderola comunica que encara es troba el
projecte de remodelació en fase de redacció i que es preveu que estiga finalitzat cap a final
del mes. 

Pel que es referix a la Plaça Josefina López, i en relació amb la zona verda, apunta
que s'ha iniciat la fase d'exposició pública per a, transcorreguda la mateixa, començar la
rehabilitació amb la previsió que finalitze després de l'estiu. Comunica així mateix que els
dos solars d'esta zona poden estar preparats en un termini aproximat d'un any.

S'acorda  sol·licitar  documentació  tècnica  sobre  este  assumpte  i  remetre-la  als
membres de la Junta.

4.-  Informació  sobre  el  problema  d'olors  generats  empreses  Polígon  del
Serrallo.

El  Sr. Simó fa entrega als  presents d'un dossier amb documentació relativa a este
assumpte i que conté:

.- Els escrits remesos a les empreses UBE, BP i Iberdrola sol·licitant informació sobre
les olors a gas detectats els dies 17 i 18 d'abril. Comunica que en les respostes obtingudes
no s'assumix cap responsabilitat per part d'estes empreses. 

.- Escrit remés a la Generalitat Valenciana. 

Per part de Conselleria s'ha comunicat que es va convocar a les empreses a una
reunió en què es va concloure que les condicions mediambientals són les adequades, però
que, no obstant això, es milloraran les mesures de control. 

La  Sra. Forés referència que és visible amb caràcter permanent el fum procedent
d'esta  zona,  i  que  este  és  un  fet  innegable.  Planteja,  en  relació  a  la  col·locació  de
mesuradors, que un d'ells hauria d'ubicar-se en el Grau.

El  Sr.  Simó assenyala  que  l'Ajuntament  va  convocar  a  totes  les  empreses  del
polígon a fi de constituir una taula de qualitat de l'aire. El Ple municipal va acordar respecte
d'això la creació d'esta taula, així com la col·laboració amb la Conselleria de medi ambient i
canvi  climàtic per a la coordinació d'accions.  Referència el  compromís d'instal·lar  en el
Grau un mesurador de qualitat de l'aire, a més dels que seran instal·lats pel departament
municipal de Modernització en diferents punts de la ciutat.

La Sra. Forés insistix en la necessitat d'actuar sobre este problema, i en la gravetat
del mateix. 

Iniciat  el  debat  sobre  les  actuacions  desenrotllades  sobre  este  punt  i  el  procés
desenrotllat per a l'èxit d'un document de consens, el Sr. Simó assenyala que és necessari
determinar fins a quin punt l'Ajuntament té competències en esta matèria, i que, conscients
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que és un agent que ha d'actuar sobre este assumpte s'estan desenrotllant accions en este
sentit, entenent que és l'interlocutor idoni amb la Conselleria. 

El Sr.  Miró apunta que la Junta de Districte no ha de ser espai per a la discussió
política, per a la qual hi ha altres fòrums. 

5.- Precs i preguntes

La  Sra.  Miralles planteja  la  controvèrsia  que  genera  que  la  ciutat  de  Castelló
existisquen dos premis denominats “Aladroc d’honor” i “Aladroc d’or”. El Sr. Simó apunta
que traslladarà esta reflexió al departament de Cultura.

La  Sra.  Palau mostra  fotografies  de  la  Pineda  on  apareixen  branques  caigudes
d'arbres malalts que poden resultar perilloses. El Sr. Simó assenyala que s'informarà el
departament de medi ambient sobre este assumpte. 

La  Sra.  Forés  assenyala  que  determinats  bol·lards  del  Districte  poden  generar
problemes a l'impedir l'accés dels servicis d'urgències a determinades vies.

El  Sr.  Miró referix  la  necessitat  de millorar  les  condicions  de neteja,  jardineria  i
seguretat del barri de la Pineda. Assenyala la necessitat de podar l'arbratge, adequar la
gespa  de  la  Plaça  Tabaleters,  així  com  incrementar  la  freqüència  del  buidatge  de
papereres.

En relació amb El Pinar,  el  Sr.  Simó comunica que es troba en fase d'exposició
pública el pla d'usos d'este espai, i que este és el moment per a realitzar al·legacions sobre
la conveniència o no de tancar el parc a la nit.

Siendo las 21 horas de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber más
asuntos que tratar, el Sr. Presidente levanta la sesión, de todo lo cual, como Secretaria doy
fe y, para que conste, levanto la presente acta.
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